
  

 
 
 

 

 

Møteprotokoll nr. 14/2019 

 
Utvalg: Formannskapet 
Møtested: Låven, Mølnargården 
Dato: 12.12.2019 
Tid: 18:00 – 18:10 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Ogne Undertun Ordfører AP 
Hans Eide Varaordfører SP 
Sissel Eide Fremstad Medlem AP 
Anne Torill Rødsjø Medlem AP 
Marthe Rødsjø Medlem SV 
Walter Braa Medlem FRP 
Einar Aaland Medlem H 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
   
   

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
   
   

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Ådne Røkkum Rådmann 
Geir Aune Økonomisjef 
Arild Risvik Personal- og organisasjonssjef 
Anne M. Standahl Møtesekretær 

 
 
 
Merknader: 

 Ingen merknader til innkalling og sakliste 
 
 
 
 



  

 
Saksnr Innhold Lukket 

 Referatsaker:  
RS 19/44 Startlån søknad (Ref=269239) X 
RS 19/45 Svar på søknad om utvidet skjenkebevilling for 

enkeltanledning på Mølnargården 12.12.19 
 

  
Saker til behandling: 

 

PS 19/66 Møblering nytt rådhus  
PS 19/67 Ferdigstillelse av tomt kjøpesenter  

 
 
  



  

Saker til behandling: 

PS 19/66 Møblering nytt rådhus 

Rådmannens innstilling: 
Det bevilges 2,0 mill kroner til inventar nytt rådhus og kostanden dekkes med bruk av lån. 

Saksprotokoll i Formannskapet - 12.12.2019  
Behandling: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Det bevilges 2,0 mill kroner til inventar nytt rådhus og kostanden dekkes med bruk av lån. 
 
 
 
 

PS 19/67 Ferdigstillelse av tomt kjøpesenter 

Rådmannens innstilling: 
1. Kopparn Utvikling AS delegeres ansvar for ferdig utfylling og plastring av tomta på 

Seterestranden når dette er klarert med kjøper av tomta. 
2. Kopparn Utvikling AS delegeres ansvar for ferdigstillelse av arealer eid av kommunen. 

Detter ytre del av steinfylling som skal opparbeides med gangsti og grøntarealer mot 
sjøen. 

3. Det må inngås en avtale med Kopparn Utvikling AS som regulerer ansvar, framdrift og 
økonomiske forhold. 

4. Det overføres 5,0 mill kroner til Kopparn Utvikling AS etter at avtalen i pkt 3 er inngått. 
 

Saksprotokoll i Formannskapet - 12.12.2019  
Behandling: 
Enstemmig vedtak: 
Saken sendes til behandling i kommunestyret 
 
Endelig vedtak: 
Saken sendes til behandling i kommunestyret 
 
 


